
 
OBJEKT BIVŠE PODRUČNE ŠKOLE U GREGUROVCU USKORO ĆE ZASJATI NOVIM SJAJEM 

 
 
Na inicijativu Vijeća mjesnog odbora Gregurovec kojem je donedavno na čelu bio predsjednik HDZ-
ov Josip Vuđan te vijećnika HDZ-a u Općinskom vijeću, Ljubice Vuđan i Stjepana Sveteca, pred 
početkom realizacije je projekt rekonstrukcije zgrade područne škole i njene prenamjene u 
društveni dom. 
 
-Kako bi zaustavili daljnje propadanje tog projekta i dali mu novu namjenu Vijeće mjesnog odbora 
Gregurovec dalo je inicijativu da se taj prostor uredi i adaptira. Tu inicijativu spremno su podržali i 
vijećnici Općinskog vijeća s područja Gregurovec Vuđan i Svetec. Našu inicijativu je podržao i 
načelnik Zlatko Bartolić što je bilo vrlo važno jer smo u Općini odmah imali partnera za taj projekt - 
pojasnio je dosadašnji predsjednik MO Gregurovec Vudjan. Zadovoljan je što je izrađena sva 
potrebna dokumentacija i što su odrađene sve potrebne predradnje kako bi se krenulo s 
realizacijom projekta. 
 
-Naš Gregurovec treba takav društveni dom kako bi mještani i članovi pojedinih udruga imali 
adekvatan prostor za okupljanje i svoje aktivnosti - zaključio je Vuđan. 
 
Da se radi o važnom projektu za Gregurovec ali i Općinu Mihovljan potvrdio je načelnik Zlatko 
Bartolić. Radi se o jednom od kapitalnih projekata koji će se realizirati u narednom razdoblju u 
općini. 
 
-Na inicijativu Mjesnog odbora i spomenutih vijećnika Općina je pripremila svu potrebnu 
dokumentaciju i sve je spremno za uređenje i adaptaciju objekta. Samo uređenje i prenamjena 
objekta u društveni dom za našu je sredinu veliki i značajan projekt a sredstva će se osigurati preko 
EU fondova. U konačnici mještani Gregurovca imat će novouređeni objekt kakav i zaslužuju - 
završio je Bartolić. 
 

 



 
 

 
 
 
 
 
 
 



 


